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RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

 

OR.0002.60.2023.II  

        

Protokół Nr LX/2023 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 11 października 2023 roku 

 

LX sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w sali konferencyjnej 202 o godz. 1300. 

 

Ad. I.     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył LX sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Powitał Panią Skarbnik, Panią Sekretarz. 

Powitał wszystkich przybyłych. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 18 radnych, na stan ustawowy rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

 

Przypomniał, że porządek obrad przekazał wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma inne propozycje do porządku obrad. Takich propozycji nie było.  

Przystąpił do realizacji porządku obrad.  

  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Podjęcie uchwał: 

  1) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2023 rok; 

  2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

4. Zakończenie sesji. 

 . 
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Ad. III.  

Podjęcie uchwał: 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- poprosił starostę o wyjaśnienie 

konieczności podjęcia uchwał. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- wyjaśnił, że Zarząd Powiatu zwrócił się z wnioskiem o zwołanie sesji 

w trybie nadzwyczajnym, z uwagi na dodatkowe wsparcie z UNICEF-u dla dzieci z domu dziecka                          

z  Ukrainy znajdujących się w instytucjonalnej pieczy zastępczej w Ustce i Runowie. Powiat doszedł 

do porozumienia z tą instytucją. Zamierza ona przekazać na rzecz tych dzieci i opiekunów ponad 

1 800 000,00 zł. Nadmienił, że mniej więcej połowa z tej kwoty zostanie wydatkowana  w tym roku, 

pozostała kwota w pierwszym kwartale przyszłego roku. W związku z tym, że z porozumienia 

wynikają również obowiązki nałożone na Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie oraz Starostwo 

Powiatowe w Słupsku zaistniała konieczność zwołania sesji. Dodał, że  w uzasadnieniu jest 

wymienione na co te środki zostaną przeznaczone. Dodatkowo do zmian w budżecie zostały 

włączone dwa zadania inwestycyjne: ,, Dostawa i montaż systemu sterowania ciepłem w budynkach 

Starostwa Powiatowego w Słupsku” na kwotę 250 000,00 zł oraz wykonanie systemu sterowania 

ogrzewaniem w budynkach administracji Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku w kwocie blisko 

40 000,00 zł. Nadmienił, że systemy te mają na celu wspomaganie działania instalacji centralnego 

ogrzewania w budynkach. W Zarządzie Dróg Powiatowych i w Starostwie został przeprowadzony 

audyt, z którego wynika, że montaż takiego systemu przyniesie wydatne oszczędności. Dodatkowo 

zwiększono w budżecie dochody bieżące o  kwotę blisko 250 000,00 zł ze środków rezerwy 

subwencji ogólnej. Jest to decyzja Ministra Finansów z 3 października, która przyznaje nagrody 

specjalne z okazji 250 rocznicy utworzenia Komisji Edukacji Narodowej.   

 

ppkt 1) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2023 rok  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 3 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LX/576/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 11 października 2023 r.                           

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2023 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu) 

 

ppkt 2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5  do  protokołu)  
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Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały,  poprosił 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LX/577/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 11 października 2023 r.                           

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

 

Ad. IV. 

Zakończenie sesji 

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - udzielił głosu radnemu Markowi 

Kołtunowi.  

 

Radny Marek Kołtun- powiedział, że jadąc na Sesje Rady Powiatu zauważył pracowników 

czyszczących studzienki kanalizacyjne. Zapytał  czy oczyszczone z gałęzi  będą również krawężniki 

i ścieżka rowerowa.  

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - udzielił głosu zastępcy dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Słupsku Pawłowi Bojkowskiemu.  

 

Pan Paweł Bojkowski zastępca Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- powiedział, że w obecnej 

chwili trwają prace porządkowe i do następnego tygodnia gałęzie  ze ścieżki rowerowej również 

zostaną uprzątnięte.  

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał o przetarg drogi powiatowej od 

drogi DW203 do Wodnicy. 

 

Pan Paweł Bojkowski zastępca Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- odpowiedział, że 

przetarg jest w końcowej fazie opracowania. Dodał, że będzie ogłoszony w tym tygodniu lub 

najpóźniej w poniedziałek. Terminy te wynikają też z zobowiązań dofinansowania, których nie można 

przekroczyć.  

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - udzielił głosu radnej Marii Janusz.  

 

Radna Maria Janusz- zapytała, czy została już podpisana umowa z wykonawcą, ponieważ jest już 

informacja iż przetarg na odcinek Grapice- Bobrowniki został zamknięty.  

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - udzielił głosu zastępcy dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Słupsku Pawłowi Bojkowskiemu.  

 

Pan Paweł Bojkowski zastępca Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- odpowiedział, że umowa 
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jeszcze nie została podpisana. Są w ostatniej fazie organizacji spraw formalnych zmierzających do 

jej podpisania.  

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - udzielił głosu radnemu Ryszardowi 

Hendrykowi. 

 

Radny Ryszard Hendryk- zapytał o termin remontu drogi na Komorczyn, która w obecnie chwili 

jest w fatalnym stanie. 

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - udzielił głosu zastępcy dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Słupsku Pawłowi Bojkowskiemu.  

 

Pan Paweł Bojkowski zastępca Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- odpowiedział, że są                      

w planach inwestycje, które powinny na koniec października rozpocząć się na tych odcinkach. 

Zostały przeprowadzone prace przygotowawcze  

 

Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek sesji został 

wyczerpany. Zamknął LX sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym i wszystkim 

obecnym za udział w obradach.  

zakończenie godz. 1311 

 

 

         Przewodniczący Rady 

                  Jan Olech 

         /podpisano elektronicznie/ 

 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 
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